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Bestyrelsen 2024Bestyrelsen 2024
Thomas Holst (Formand)Thomas Holst (Formand)

thoholst@gmail.comthoholst@gmail.com

Bradley Axmith (Næstformand)Bradley Axmith (Næstformand)
axmith@gmail.comaxmith@gmail.com

Esben Holst Poulsen (Kasser)Esben Holst Poulsen (Kasser)
egp2200@gmail.comegp2200@gmail.com

Rune Gram Hagel JensenRune Gram Hagel Jensen
(Sekretær)(Sekretær)

runehsj@gmail.comrunehsj@gmail.com

Keld Damm SchmidtKeld Damm Schmidt
kedasc@gmail.comkedasc@gmail.com

Karl SørensenKarl Sørensen
mail@karlsorensen.dkmail@karlsorensen.dk

Anders NannestadAnders Nannestad
nannestad.anders@protonmail.comnannestad.anders@protonmail.com

Suppleanter:Suppleanter:
Kristian RasmussenKristian Rasmussen

dawnstalker@gmail.comdawnstalker@gmail.com

Mathias PetersenMathias Petersen
Hoegebjerg@hotmail.comHoegebjerg@hotmail.com

Ungdomsrep.Ungdomsrep.
Hjalte NannestadHjalte Nannestad

hjalte.nannestad@protonmail.comhjalte.nannestad@protonmail.com



TILMELDNINGSDATOER;-)

Påske: fre. d.22. marts til mandag d.1.April
Maleweekend: 12-14 april

Søsætning: d.19 April til d.21. April
(kraning er fre. d.19 & ro om lørdag!)

 immetilmeldinger@hotmail.com.



FÅRÅR OG SOMMER STÅR FOR DØREN!

I år falder Påsken lidt tidligt og vi arbejder på Kalvø fra fredag d. 
22. marts til mandag d. 1. april.  Vi skal fortsætte arbejdet med at 
skifte de bordgange, der er blevet angrebet af pæleorm. Vi skal 
være en del, før vi kan gennemføre det arbejde, da vores emner 
er temmelig tunge.

Sidste år havde vi en separat maleweekend og derefter en sø-
sætning, hvilket gjorde, at Imme blev bundpatenteret overordent-
lig grundigt og vi ikke kunne se et eneste pæleormsangreb på de 
nye bordgange, da hun kom op i efteråret. Male-weekenden er 
planlagt til 12. til 14. april. Alt materiel bliver indkøbt af teknisk ud-
valg, men vi mangler en tovholder, der vil tage ansvar for at åbne 
og lukke huset. Skriv til immetilmeldinger@hotmail.com, hvis det 
er dig?

Vi vil rigtig gerne søsætte d. 19. til 21. april, hvor vi skal have 
kranet op på traileren fredag d. 19. Lørdag d. 20. skal vi gerne 
søsætte, sætte masten og ideelt set ro hende rundt. Det betyder, 
at vi har brug for mange folk lørdag eftermiddag.

Tilmeld jer gerne i rigtig god tid, da det vil give bestyrelsen en in-
dikation, om hvorvidt planerne her kan gennemføres, eller der er 
behov for en justering af planlægningen fra vores side.

 immetilmeldinger@hotmail.com.

Sommerens sejladser åbnede for tilmeldinger i januar og situa-
tionen er umiddelbart at uge 28 er lukket, mens der stadig er få 
pladser på uge 29 og 30, så hvis man drømmer om en uge på 
havet og i skoven til sommer, er det bare at få meldt sig til.

Vi glæder os til at se jer alle på Kalvø og på vandet i løbet af for-
året og sommeren ’24.



Formandens beretning 2024
Kære medlemmer af Kalvø vikingeskibslag – kære generalfor-
samling! 
Året 2023 udspillede sig hovedsageligt for os over det efterhån-
den velkendte tema – pæleorm! 
Vores organisation og udvidelserne i vores årshjul er direkte re-
laterede til vores hovedudfordring – at få skiftet vores angrebne 
bordgange under vandlinjen.
I 2023 fortsatte arbejdet med at udskifte de angrebne bordgange 
ufortrødent i påsken og i år nåede vi ind til en af de mest gen-
nemflækkede bordgange, som vi blev nødt til at skrue ekstra 
træstykker ind i, for at vi kunne bruge den som skabelon, for et 
nyt stykke træ. Operationerne lykkedes som sædvanlig og vi kan 
glædes over den stædige opdatering af bordgangene på vores 
skib.
Ambitionerne omkring hastigheden af udskiftningen af vores 
bordgange gjorde også, at vores arbejdsår blev udvidet med nye 
aktiviteter – vi fik en maleweekend og en søsætningsweekend 
oveni vores velkendte Påskelejr. 
For bestyrelsen, der jo indrømmet, består af mange medlemmer 
bosiddende i København var det en udfordring at skulle til Kalvø 
i tre på hinanden følgende weekender, så derfor blev opgaven 
med en maleweekend uddelegeret til vores medlemmer, der 
igennem Kris, fik sig organiseret og løst opgaven til UG. Tænk 
sig at vores medlemmer selv kan løfte en så kompliceret opera-
tion uden bestyrelsens tilstedeværelse! Det giver jo stof til efter-
tanke…
Med den mest sirlige bundpatentering til dato, blev Imme sejr 
søsat og lagt på en ny ankerplads så tæt på udløbet fra Runde-
mølle å som muligt, da de forbandede pæleorm kræver et vist 
saltindhold i vandet, før de kan trives. Kombinationen af et højt 
kobber baseret giftindhold i bundmalingen og en opankring i 



brakvand var udset til at være nøglekomponenterne i vores stra-
tegi for at imødekomme potentielle pæleormsangreb på vores 
nye bordgange.
Sommerens sejladser forløb nogenlunde som forventet. For mit 
eget vedkommende blev det en uge, der generelt havde lidt for 
meget blæst, så det blev bare til en enkelt sejltur, to roture og et 
slæb. Men på sædvanlig Imme-vis blev hvad man kunne savne 
sejladsmæssigt, så rigeligt opvejet af gode lejr-oplevelser, nye 
pladser og besætningens insisteren på at gjort hvilken som helst 
udfordring til en god oplevelse.
Efterårsferien var planlagt til at være endnu en lejlighed til at ud-
skifte ormædt træ, men vi blev desværre nødt til lave aktiviteten 
om til et almindeligt ophal, da vi ikke kunne få egetræ hjem i tide. 
Ophalet blev forsinket en dag, på grund a voldsomt vejr, men vi 
fik hende op og på plads efter nogle forsøg og et ødelagt traktor-
vindue. Til vores store glæde, kunne vi konstatere at der ikke var 
spor af pæleorm i vores nye bordgange
Weekenden efter ophalet blev Kalvø ramt af en stormflod, der 
løftede vores tømmer og oversvømmede kælderen, men ikke 
nåede vores skib, som vi heldigvis har fået lavet en ny og højere 
bedding til. Eventuelle skader på vores værktøj i kælderen har vi 
stadig ikke et fuldstændigt overblik over, men vi regner med at 
der er noget af vores værktøj, der skal udskiftes.
Når vi ser frem mod 2024 bibeholder vi ambitionen om udskift-
ning af bordgange under vandlinjen i et tempo, hvor vi stadig ger-
ne vil have muligheden for at lave udvidede arbejdslejre omkring 
påsken og efterårsferien, så vi kan få skiftet de bordgange, der 
ikke bare er angrebet af pæleorm, men også flere steder er flæk-
ket.
Ellers skal vi som vanligt ud at sejle til sommer, hvilket jeg glæder 
mig helt usigeligt til…



Generalforsamling 2024 
Pkt. 1 Valg af ordstyrer: Sissel

Pkt. 2 Valg af referent: Johan

Pkt. 3 Formandens beretning v. Thomas Holst.

Pkt. 4. Regnskab v. Esben Poulsen.
- kommentar fra Jan: “Der er ikke noget at komme efter”
- Resultat for 2023: ca. -18.000,00 DKK. Egenkapital ca. 

50.000,00 DKK Se regnskab.
- Der er pt. ingen udgifter til bestyrelsesarbejde. Det er 

stadig muligt at få kørselsgodtgørelse i forbindelse med 
bestyrelsesarbejde hvis bestyrelsesmedlemmer melder 
det ind. 

- Bemærkning: Underskuddet skyldes køb af træ og be-
taling af GF husleje for både 2023 og 2024.

- Generalforsamlingen godkender regnskabet.
- Budget 2024: Et konservativt budget giver os et over-

skud på 22.000.
- Lene Bilde: Har muligvis en kontakt til billigere indkøb af 

værktøj.

Pkt. 5 Fastsættelse af kontingent: Fortsætter uændret.

Pkt. 6  Medlemsstatistik v. Johan - Der er lidt flere medlemmer 
end i fjor, men når man ser på betalende medlemmer så er der 
en række ikke betalende medlemmer som skal fjernes.

Pkt. 7 Indkomne forslag: Ingen.

Pkt. 8 Valg ifølge lovene: På valg: Keld, Esben og Johan.
- Esben og Keld genopstiller. 
- Kristian stiller op på opfordring.
- Rune stiller op på opfordring.



- Rune, Keld og Esben er valgt.
- Suppleanter: Sissel og Kristian stiller op.
- Mathias stiller op på opfordring.
- Kris og Mathias er valgt til suppleanter.
- Freja modtager muligvis genvalg.
- Hjalte opstiller på opfordring
- Hjalte er valgt
- Valg af revisor: Jan genopstiller og vælges
- Som suppleant vælges: Rasmus Have

Pkt. 9 Sommerens aktiviteter v. Rune
- Påskelejr 22. marts til 1. april
- Maleweekend 12. - 14. april. Tovholder: 
- Søsæt: 19-22. april: Tovholder Bjørn og Albert
- Sejladser
- Ophal og arbejde: 12. til 19. oktober. 
- GF2025: 25. januar.

Eventuelt: Vi skal være bedre til at dele de gode/dårlige historier. 
Så hvis du ønsker at bestemte historier der skal deles, så skriv 
dem ned og send det til Lyskost-teamet. 

Til ophal skal vi fremadrettet lave postkort, infobrev, børnetegnin-
ger eller andet og sende rundt til lodsejerne på de steder vi læg-
ger til. Camilla vil gerne hjælpe med postkort.

Nils: Iversen og undertegnede er i gang med at nedfælde Imme 
fortællinger og gode historier. Dertil vil de snart sende en mail, 
hvor de efterspørger yderligere historier så det kan blive til en 
bog.

Brad: Husk at opdaterer jeres e-mail og kontaktinfo så i for al in-
formationen. 

Teknisk udvalg består pt. af Sissel og Inez som rækker ud og ud-
delegere opgaver i det omfang det er nødvendigt.

Karen: Opfordring til deling af information af nye lejrpladser. 



Send koordinater og anden info til lyskosteteamet.
logbogsansvarlig på hver uge

Huset har bedt os rense tagrende på østsiden af huset (over for-
døren) i løbet af året.







KOSTEKÆLLINGERNE KOSTEKÆLLINGERNE 
TIL TJENESTE... TIL TJENESTE... 

Krampen Inez: Krampen Inez: 
Inez_mortensen@hotmail.Inez_mortensen@hotmail.

comcom

Hejren Stine: Hejren Stine: 
stineholst@hotmail.comstineholst@hotmail.com

Kranen Karen: Kranen Karen: 
karen.kondrup82@gmail.karen.kondrup82@gmail.

comcom

lyskost@gmail.comlyskost@gmail.com


